
 

 
Side 1 

REFERAT - BESTYRELSESMØDE 

Mollerup 

 

 

1. Godkendelse af referat 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Orientering siden sidst 

4. Økonomi 

5. Handleplan 2025 

6. Organisation 

7. Eventuelt 

  

 Deltagere 

 Anette Buun Syvertsen, Annette Hvass, Anton Posselt Sønniksen, 

Christian Vogensen, Erwin Berngruber, Gert Nielsen, Oliver Thygesen 

Nors, Patrick Czyz Bendsen 

  

 Deltager ikke 

 Jonathan Rasmus Desombre 

  



 

 
Side 2 

1. Godkendelse af referat 

Varighed (tt:mm) 00.05 

Formål Godkendt referat af d. 30. september. 

Referat ansvarlig Patrick Czyz Bendsen 

Beslutninger Godkendt 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Varighed (tt:mm) 00.05 

Formål Emner der mangler på dagsordnen? 

Referat ansvarlig Patrick Czyz Bendsen 

Øvrigt Vinterbane 

Indoor 

Budgetprocedure 

Handlinger Vinterbane og Indoor drøftes senere på mødet. 

Budgetprocedure tages i forbindelse med økonomi. 

 

3. Orientering siden sidst 

Varighed (tt:mm) 00.30 

Formål a) Formanden 

 

b) Administrationen 

Status på medlemmer 



 

 
Side 3 

Status på prøvemedlemmer 

 

c) Udvalgene 

 

Referat ansvarlig Patrick Czyz Bendsen 

Øvrigt Formanden: 

Anette opsagde stillingen som manager pr. 31.12.2024 og vi skylder 
hendes et stort tak for hendes hårde arbejde. 

 

Manager: 

Medlemsstatus: 

1250 medlemmer alt i alt. Det er 138 nye medlemmer fra 1.1.2024. 

 

Udmeldelser: 

128 indtil dags dato. 

Årsagerne er primært; for lidt tid, får spillet for lidt, mangler 
spillemakkere, banen er spilbar i for kort tid og flytninger til andre 
steder i landet. 

 

MerGolf: 

197 har benyttet Mergolf i 2024 og 54 har allerede købt årskort til 
2025. 

Køb allerede nu og få mulighed for at spille Ry det sidste af 2024 har 
givet gode vilkår for at købe allerede nu. 



 

 
Side 4 

 

ESG-rapporten er færdiglavet og bliver offentliggjort på 
hjemmesiden snarest. 

Marianne Nilsson har hjulpet Anette med særligt S og G'et i 
rapporten. 

 

Der er oplevet flere spillere der benytter Par3-banen, Indoor og 18 
huls banen uden at betale. Der er fokus på at have et stærkt 
Baneservice-hold, som vil kunne fange og stoppe dette. 

 

Indoor: 

Sweetspot er i gang med at blive implementeret til Indoor, som vil 
gøre det muligt at købe tider og klippekort via dette system så man 
ikke er afhængig af kontorets åbningstider. 

Der er samtidig en præcisering af reglerne for Indoor, hvor der 
tidligere har været tvivl om hvornår man skulle betale 50 kr. som 
gæst. 

Det præciseres at man fremover er gæst når man IKKE er medlem i 
Mollerup. Spiller Mollerup-medlemmer med hinanden er man derfor 
ikke gæst. 

 

Udvalgene: 

Begynderudvalget: 

Møde afholdes i morgen, tirsdag d. 29. oktober, med invitation til 
alle prøvemedlemmer for at høre om deres oplevelser i løbet af året. 

 

Baneudvalget kommer senere under årsevaluering. 

 



 

 
Side 5 

4. Økonomi 

Varighed (tt:mm) 00.30 

Formål a) Ledelsesrapport - sep. 

1. Ekstra udgift sekretariat er ESG konsulent. Der modtages 60.000 
kr. i oktober/november. 

2. Vandafgift er forsat høj - a'conto betaling. 

Referat ansvarlig Patrick Czyz Bendsen 

Øvrigt Vi er foran budget med et estimat på ca. 200.000 kr. og det er 
glædeligt at vi forsat har en god økonomi. 

Der er periodeforskydninger, som vil forbedre økonomien over de 
kommende måneder. 

Budgetproceduren for 2025 er igangsat og der vil i løbet af de 
kommende uger blive talt med alle afdelinger i Mollerup om deres 
budgetønsker for 2025 og efterfølgende sammensat i et samlet 
budget. 

 

5. Handleplan 2025 

Varighed (tt:mm) 00.30 

Formål Opfølgning på handleplaner for 2024: 

Nye handleplaner for 2025: 

? 

? 

? 

Referat ansvarlig Patrick Czyz Bendsen 

Øvrigt Vinterbanen: 



 

 
Side 6 

Vinterbanen blev drøftet og Baneudvalget udsender en beskrivelse 
af de forhold der gør sig gældende for, hvorfor der er truffet 
beslutning som der er. Dette vil komme snarest. 

Overordnet skal vi huske på, at vi skal gøre mest muligt for at vi har 
en god banen i højsæsonen. 

 

Medlemsundersøgelsen: 

Ud fra medlemsundersøgelsen laves handleplanerne for 2025. 

Vi har modtaget svar fra 478 medlemmer og vi vil sige tak for alle jer 
der har givet en stemme i medlemsundersøgelsen. 

Banen har den laveste score i undersøgelsen og derfor bliver 
bestyrelsens fokus for 2025 at banen forbedres. Der udarbejdes en 
nærmere plan af baneudvalget i samarbejde med greenkeeperne og 
med hjælp fra DGU's baneansatte. 

 

6. Organisation 

Varighed (tt:mm) 00.30 

Formål a) Årsevaluering af afdelinger; 

• Banen 
• Træner 
• Sekretariat 

b) Forventninger til 2025 af afdelinger: 

• Banen 
• Træner 
• Sekretariat 

Referat ansvarlig Patrick Czyz Bendsen 

Øvrigt Baneudvalget for 2024: 



 

 
Side 7 

2024 har været et spændende år for banen i Mollerup Golfklub med 
indførsel af robotter til klipning af banen. Greenkeeper-teamet og 
baneudvalget er tilfreds med kvaliteten af robotterne om end der 
har været en del udfordringer ift. driftsstabilitet, som heldigvis er 
blevet bedre som året er skredet frem. Vi er løbende i dialog med 
leverandøren og har et godt samarbejde med dem. Vi fortsætter 
næste år med robotterne. På grund af implementeringen af 
robotterne har der været begrænsning på ressourcerne hos 
greenkeeperne, da der er brugt mange ressourcer på 
implementering. Disse ressourcer forventes at kunne frigives mere 
til pasning af banen i 2025.  

 

I år har der været store udfordringer med dollarspots på greens. 
Dollarspots er en relativ ny svampesygdom i Danmark, men er kendt 
fra udlandet. DGU forventer desværre, at denne svampesygdom vil 
sprede sig yderligere, både på de enkelte baner og rundt på alle 
banerne i Danmark. Da den er relativ ny, er der også begrænset med 
erfaringer ift. bekæmpe dette, særligt pesticidfrie løsninger.  

 

Derudover kører vi videre med den grønne omstilling på banen og 
forventer at brøndboring kan etableres i 2025, så vi ikke længere 
vander med drikkevand.  

 

Træner 2024: 

Der er stor efterspørgsel på træning i klubben. Der bookes mange og 
flere timer både holdmæssigt og individuelt end nogensinde før. 
Derudover er konverteringen af prøvemedlemmer på det højeste 
nogensinde, hvilket er et klart tegn på, at trænerne har tid til 
prøvemedlemmerne og de starter godt i klubben. De gør det 
fantastisk. 

 

Sekretariatet 2024: 

Der har været et stort arbejde i at komme helt i bund med 
opgaverne efter Jan stoppede og overdragelsen herfra. Samtidig har 
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der været store ændringer i form af forpagter fra 1. juni, som har 
givet arbejde i sekretariatet i forhold til fuld gennemgang af samtlige 
kontrakter for klubben. Det har været et kæmpe arbejde og det 
siger vi i bestyrelsen tak for. 

 

Forventninger til 2025 for Baneudvalget: 

Baneudvalget vil i samarbejde med frivillig koordinator forsøge at 
skabe fundament for frivilligt arbejde på banen, så vi i fællesskab 
kan skabe den bedst mulige bane. Dette vil der komme mere info ud 
om i 2025.  

 

Hele banen vil få et øget fokus i 2025, og baneudvalget vil udarbejde 
en handleplan med fokuspunkter og konkrete initiativer inden udløb 
af 2024, da banen bliver klubbens hovedfokus i 2025, som er 
besluttet af bestyrelsen 28. oktober 2024. Baneudvalget og 
greenkeeperne glæder sig til dette arbejde. 

 

Forventninger til 2025 for træner: 

Der tænkes i nye værditilbud for 2025. Samtidig er der konkrete 
ønsker fra trænerne om at der skal være nye bolde, nye måtter til 
driving range, nye kurve til bolde og skubbeindsamlere af bolde til 
vintersæsonen hvor der selv hentes bolde. 

Vi glæder os til 2025. 

 

Forventninger til 2025 for sekretariatet: 

Der skal for 2025 være ro på sekretariatet og vi glæder os til at 
kunne fortælle mere om hvem der er ansat som Manager fremover. 

 

7. Eventuelt 

Varighed (tt:mm) 00.05 
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Formål Eventuelt 

Referat ansvarlig Patrick Czyz Bendsen 

Øvrigt Ingen ting under eventuelt. 

 


